
Kraków, 19.02.2019 

Prezydent Miasta Krakowa prof. Jacek 
Majchrowski 

 
Szanowny Panie Prezydencie, 
 
na podstawie ustawy o dostępie do informacji publicznej z dnia 6 września 2011r., w 
związku z zarządzeniem PMK nr 3551/2018 oraz informacjami dostępnymi w BIP Miasta 
Krakowa, proszę o udostępnienie następujących informacji: 
 

1. Jaką wiedzą i umiejętnościami wyróżnia się pani Marta Patena w obszarze 
problematyki bioelektromagnetycznej? 

2. Gdzie na portalu miejskim można znaleźć mapę rozmieszczenia SBTK? 
3. Koszt zakupu ekspozymetrów oraz towarzyszącemu mu sprzętu (w szczególności, 

ale nie ograniczając się do: torby, telefonu komórkowego i plomb jednorazowych) 
oraz wszelkich innych kosztów poniesionych w związku z posiadaniem przez Gminę 
Kraków ekspozymetrów.  

4. Informację czy ekspozymetry są wykorzystywane wyłącznie do wypożyczania go 
mieszkańcom czy służą do też do innych celów i jeśli służą to do jakich. 

5. Listę wszystkich wypożyczeń ekspozymetrów. 
6. Wyniki wszystkich pomiarów wykonanych ekspozymetrami przez mieszkańców. Ze 

względu na anonimizację danych proponuję pominąć w wynikach lokalizację 
ekspozymetru. 

7. BIP podaje że zakupione zostały trzy ekspozymetry 
(https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=105294), natomiast na stronie 
https://www.krakow.pl/start/207923,artykul,dozymetr_pem.html znajduje się 
informacja o dwóch ekspozymetrach posiadanych przez WKŚ UMK. Z czego wynika 
rozbieżność w podawanych informacjach na stronie BIP i Magicznego Krakowa? 
Jeśli obie są prawdziwe, to gdzie znajduje się i czemu służy trzeci ekspozymetr?  

8. W jaki sposób “wnioski i zalecenia oraz programy edukacyjne” z raportu „Korzystanie 
z urządzeń elektronicznych oraz z Internetu przez dzieci i młodzież” realizowane są 
w krakowskich szkołach? 

9. Jakie koszty poniosło Miasto Kraków w związku z realizacją projekty “EkoCyfrowi” w 
całości oraz rozbiciu na działania: 

a. konkurs dla dzieci i młodzieży 
i. konkurs fotograficzny 
ii. konkurs literacki 
iii. konkurs “Wyślij pocztówkę zamiast smsa” 

b. wystawa plenerowa grafik Pawła Kuczyńskiego 
c. rodzinny piknik bez smartfona  

https://www.bip.krakow.pl/?dok_id=105294
https://www.krakow.pl/start/207923,artykul,dozymetr_pem.html


 
10. Ile osób wzięło udział w działaniach realizowanych w ramach projektu “EkoCyfrowi” w 

rozbiciu na poszczególne działania: 
a. konkurs dla dzieci i młodzieży 

i. konkurs fotograficzny 
ii. konkurs literacki 
iii. konkurs “Wyślij pocztówkę zamiast smsa” 

b. rodzinny piknik bez smartfona 
11. Czy Miasto poniosło jakieś koszty w związku z prowadzeniem Facebookowy 

fanpage’u “Bądźmy EkoCyfrowi”? Czy Miasto wie kto prowadzi ten fanpage? 
Zwracam przy tym uwagę, że odnośnik do niego znajduje się na stronie Magiczny 
Kraków 
(http://krakow.pl/aktualnosci/211015,29,komunikat,rusza_projekt__badzmy_ekocyfro
wi_.html) 

12. Jakie koszty poniosło miasto w związku z organizacją: 
a. I Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 

Polami Elektromagnetycznymi. Prawo Mieszkańca do Informacji. 
b. II Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 

Polami Elektromagnetycznymi. Ochrona Dzieci. 
c. III Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 

Polami Elektromagnetycznymi. Bezpieczne Limity. 
13. Programy (w tym listy wystąpień): 

a. I Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 
Polami Elektromagnetycznymi. Prawo Mieszkańca do Informacji. 

b. II Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 
Polami Elektromagnetycznymi. Ochrona Dzieci. 

c. III Międzynarodowego Forum Ochrony Środowiska Przed Zanieczyszczeniem 
Polami Elektromagnetycznymi. Bezpieczne Limity. 

14. Informacje jakiego wsparcia i porad udzieliła pani Patena w ramach wykonywania 
przez nią funkcji Społecznego Doradcy udzieliła Prezydentowi do tej pory? 

15. Informacje jakie działania doradcze podjęła pani Patenę jako Społeczny Doradca 
PMK? 

16. Analizy i oceny sytuacji Miasta wykonane przez panią Patenę jako Społeczny 
Doradca PMK. 

17. Opinie projektów o charakterze strategicznym wykonane przez panią Patenę jako 
Społeczny Doradca PMK. 

18. Wszelkie pisma skierowane do organów administracji rządowej, samorządowej, 
parlamentarzystów i środowisk społeczno-gospodarczych przez panią Patenę jako 
Społeczny Doradca PMK. 

19. Listę wszelkich spotkać z przedstawicielami organów administracji rządowej, 
samorządowej, parlamentarzystów i środowisk społeczno-gospodarczych oraz 
notatki z tych spotkań, jeśli powstały, w których uczestniczyła pani Patena jako 
Społeczny Doradca PMK. 

20. Czy były udzielane jakiekolwiek indywidualne zlecenia w rozumieniu §3 ust. 6 
Zarządzenia nr 3551/2018 dla pani Pateny jako Społecznego Doradcy PMK. 

http://krakow.pl/aktualnosci/211015,29,komunikat,rusza_projekt__badzmy_ekocyfrowi_.html
http://krakow.pl/aktualnosci/211015,29,komunikat,rusza_projekt__badzmy_ekocyfrowi_.html


21. Z jakimi organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami współpracuje pani 
Patena jako Społeczny Doradca PMK. 

22. Proszę o informację czy w ramach: 
a. stworzenia Mapy rozmieszczenia SBTK, 
b. zakupu ekspozymetrów, 
c. sporządzenia raportu „Korzystanie z urządzeń elektronicznych oraz z 

Internetu przez dzieci i młodzież”, 
d. realizacji projektu “EkoCyfrowi”, 
e. organizacji Międzynarodowych Forów Ochrony Środowiska Przed 

Zanieczyszczeniem Polami Elektromagnetycznymi (w rozbiciu na wszystkie 
edycje), 

f. opracowywania Programu Ochrony Środowiska przed PEM dla miasta 
Krakowa na lata 2018-2022, 

pani Marta Patena otrzymała jakiekolwiek wynagrodzenie z środków budżetu Miasta 
Krakowa i jeżeli tak to w jakiej wysokości w odniesieniu do każdego z tego punktów. 

23. Wykaz wszystkich umów zawartych przez Miasto Kraków w związku z realizacją 
następujących zadań: 

a. stworzenia Mapy rozmieszczenia SBTK, 
b. zakupu ekspozymetrów, 
c. sporządzenia raportu „Korzystanie z urządzeń elektronicznych oraz z 

Internetu przez dzieci i młodzież”, 
d. realizacji projektu “EkoCyfrowi”, 
e. organizacji Międzynarodowych Forów Ochrony Środowiska Przed 

Zanieczyszczeniem Polami Elektromagnetycznymi (w rozbiciu na wszystkie 
edycje), 

f. opracowywania Programu Ochrony Środowiska przed PEM dla miasta 
Krakowa na lata 2018-2022, 

w rozbiciu na poszczególne punkty. 
W przypadku gdyby sporządzenie takiego rejestru było kłopotliwe dla Urzędu i 
zostało uznane za informację przetworzoną, proszę o dużo prostsze udostępnienie 
kopii wszystkich tych umów. 

24. W jakim trybie odbył się zakup ekspozymetrów? 
25. Czy była wykonywana kalibracja ekspozymetrów po dwóch latach od ich zakupu i ile 

kosztowała? 
26. Czy w związku z użyciem ekspozymetrów zostały przeprowadzone kontrole 

nadajników sieci telefonicznej? O takiej możliwości informowała prezydent Koterba w 
2016 roku: 
https://gazetakrakowska.pl/krakow-walczy-z-falami-elektromagnetycznymi/ar/105717
46 
Ile takich kontroli zostało przeprowadzonych? Czy w związku z nimi zostały nałożone 
jakieś kary?  

https://gazetakrakowska.pl/krakow-walczy-z-falami-elektromagnetycznymi/ar/10571746
https://gazetakrakowska.pl/krakow-walczy-z-falami-elektromagnetycznymi/ar/10571746


 
27. Kopię umów: 

a. W/I/668/WS/18/2018 
b. W/VI/32/WS/3/2018 
c. W/I/351/WS/10/2017 
d. W/VI/14/WS/2/2017 
e. W/I/2986/WS/78/2017 
f. W/II/5107/WS/4970/2017 
g. W/II/5106/WS/4969/2017 
h. W/II/5136/WS/4998/2017 
i. W/I/2967/WS/44/2016 
j. W/II/4496/WS/4366/2016 

 
 
Ze względu na ewentualną objętość udostępnianych informacji, proszę wybrać wygodniejszy 
dla urzędu sposób udostępnienia informacji: publikacja w BIP, przesłanie przez ePUAP lub 
na mój adres mailowy [zredagowane do publikacji]. Do udostępnienia plików dopuszczam 
również użycie serwera FTP bądź podobnych rozwiązań. 
Wszelkie informacje proszę w miarę możliwości przekazywać w formie możliwej do obróbki 
(wyszukiwania) w formie elektronicznej (edytowalny pdf, doc, arkusz kalkulacyjny itp.), w 
ostateczności w formie skanów i tym podobnych. 
 
 
 
Z poważaniem, 
 
Jakub Stępak 


